
 آرمان ملی: غیبت علی دایی در دیدار تیم های ستارگان 98 
و پیشکسوتان سرخابی مورد توجه قرار گرفت. غیبتی که علت 
آن مشکلات جسمی عنوان شد ولی وی در مراسم کلنگ زنی 

شرکت کرده بود. 
 خیریه 

علی دایی که اخیراً در مسابقه خیرخواهانه منتخب 98 و 
منتخب خراسان در ورزشگاه امام رضا )ع( مشهد حضور یافت، 
پیش از انجام مسابقه در شرایطی در جمع خبرنگاران حضور 
یافت که با دوربین های تلویزیونی حاضر به انجام مصاحبه 
نشد و در غیاب آن ها، گفت وگوی خود را انجام داد. اتفاق 
حاشیه ای دیگر آن مسابقه، انتشار ویدئویی خبرساز از علی 
دایی پس از پایان بازی قبلی بود. در این ویدئو این گونه به نظر 
می رسد دایی برای روبه رو نشدن با استاندار خراسان رضوی 

خود را به شکل عجیبی در رختکن به خواب زده است! 
 بازگشت؟

علی دایی در حاشیه برگزاری دیدار خیرخواهانه تیم 
منتخب 98 و منتخب استان خراسان رضوی اظهار کرد: 
وظیفه ما بود که برای خانواده های مظلوم معدن طبس کاری 
انجام دهیم. حداقل یک اقدام کوچک برایشان صورت بگیرد. 
او همچنین در خصوص بازگشت به فوتبال گفت: با شرایط 
کنون  کنونی، اصلاً علاقه ای به بازگشت به فوتبال ندارم. ا
آرامش بیشتری دارم و زندگی ام از لحاظ کاری و خانوادگی 
در وضعیت بسیار بهتری قرار گرفته است. علی دایی درباره 
تیم ملی ایران گفت: چون در تیم ملی حضور ندارم، نمی توانم 
درباره عملکردش نظر بدهم، اما آرزوی موفقیت برای بازیکنان 
تیم ملی دارم. امیدوارم بتوانند مردم را خوشحال کنند. به نظر 
من، بازیکنانی که بخواهند پاسخ منتقدان یا بزرگان فوتبال را 
بدهند، اشتباه می کنند. آن ها باید در زمین بازی با عملکرد 
خوب خودشان نشان دهند که چه توانایی هایی دارند. مردم 
بزرگ ترین قاضی هستند و فوتبال هم روزی به پایان می رسد. 

 یک روز قبل از دیدار افتتاحیه 
چشم انتظاری  ماه   6 حدود  از  بعد  آزادی  ورزشگاه 
علاقه مندان به فوتبال، دوباره قرار است مورد استفاده قرار 
گیرد و بعد از اجرای بخشی از پروژه بازسازی ورزشگاه، بازگشایی 
دوباره آن با انجام مصاف تیم های ستارگان 98 و پیشکسوتان 
سرخابی همراه بود. خبرآنلاین 9 دی ماه نوشت: بر اساس 
اعلام محمدرضا مهدوی، علی دایی و پرویز برومند در دیدار 
بازگشایی ورزشگاه آزادی غایب خواهند بود. درحالی که قرار 
است در جریان دیداری دوستانه میان تیم های 98 و منتخب 
خ آبی، ورزشگاه آزادی بعد از 6 ماه بازسازی بازگشایی  سر
شود، علی دایی و پرویز برومند در تیم 98 حضور نخواهند 
داشت. محمدرضا مهدوی، نماینده موسسه تیم 98، درباره 
این موضوع عنوان کرد که غیب علی دایی به دلیل مشکلات 
فیزیکی خودش است. همچنین پرویز برومند نیز در بازی 
غایب خواهد بود. مهدوی گفته: موسسه 98 لیست بازیکنان را 
ارائه می کند و درباره اجازه ورود یا عدم ورود افراد تصمیم گیری 

می شود. 
 دایی کجا بود؟

در حالی که سایر بازیکنان نسل 98 و منتخب پیشکسوتان 

سرخابی مشغول آماده سازی جهت حضور در این دیدار 
نمادین با حضور مسئولین و مقامات بودند، علی دایی راهی 
شمال کشور شد. علی دایی در این سفر با عادل خزایی پول 
شهردار نوشهر که تیم شهرداری این شهر را زیر پوشش قرار داده 
دیدار و گفت وگو کرد. گویا در این جلسه در مورد کمک هایی 
که می توان به این تیم فوتبال نمود هم صحبت هایی به میان 
آمده است. برخی مدعی شدند در این جلسه پیشنهاد خرید 
تیم شهرداری نوشهر به دایی با دوستان دایی هم پیشنهاد 
شده اما این خبر توسط منابع خبری اعتمادآنلاین تایید یا رد 
نشده است. علی دایی همین طور روز شنبه در منطقه کلارآباد 
در کلنگ زنی یک پروژه حاضر شد. طبق گزارش منابع محلی 

این پروژه مربوط به ساختن یک میدان می شود. 
 باقری

کریم باقری در پاسخ به ایسنا درباره غیبت در دیدار منتخب 
98 و پیشکسوتان سرخابی برای بازگشایی ورزشگاه آزادی 
توضیح داد: فوتبال ایران را با اسم علی دایی می شناسند. 
اعلام کردند که او و پرویز برومند بنا به دلایلی نمی توانند در 
بازی حضور داشته باشند و به همین دلیل من در این بازی 
حضور پیدا نکردم. اسم فوتبال ایران با نام علی دایی عجین 
شده و به همین دلیل فکر نکنم با دعوت نکردن علی دایی به 
اسم او خدشه ای وارد شود. امیدوارم در بازی های بعدی این 

مشکل حل شود. 
 لطیفی 

علی لطیفی، پیشکسوت فوتبال ایران، پس از دیدار منتخب 
سرخابی و 98 یاد و خاطره ستاره های تیم ملی 98 را زنده کرد 
و به تمجید ویژه ای از علی دایی پرداخت. لطیفی در این 
باره گفت: جای علی دایی، حمید استیلی، رضا شاهرودی، 
خداداد عزیزی و تمام بچه هایی که در 98 بودند و زحمت 
کشیدند، خالی است. ما در رکاب آنها هستیم. او با اشاره به 
تیم ملی 98 افزود: این تیم اصیل آنهاست و ما در کنار هم بازی 

کردیم. آقای مایلی کهن در تیم ما بود، شش تا زدیم و همه چیز 
در امن و امان بود. این پیشکسوت فوتبال ایران همچنین ابراز 
امیدواری کرد که در آینده یک بازی خوب برگزار شود و بزرگان 
فوتبال ایران همچون استیلی، عابدزاده، عزیزی و علی دایی 
کید کرد: فوتبال ما به  در آن حضور داشته باشند. لطیفی تأ

اعتبار علی دایی زنده است. 
 یوسفی

کبر یوسفی، پیشکسوت فوتبال ایران، پس از بازی منتخب  ا
سرخابی و 98 درباره این مسابقه و علی دایی صحبت کرد و 
اظهارنظرهای جالبی داشت. او بازی را بسیار خوب توصیف کرد 
و گفت: بزرگترهایی مثل پروین، روشن، محمد مایلی کهن، نادر 
کبر مالکی به نیمکت وزن دادند و از بازی های  فریاد شیران و ا
دیگر خیلی جذاب بودند. یوسفی افزود که تیم سرخابی و 98 در 
قالب چند نسل به میدان آمدند که این موضوع جذابیت های 
خاص خودش را دارد. او همچنین از اصحاب رسانه به خاطر 
پخش زنده این بازی تشکر کرد و ابراز امیدواری کرد که این 
بازی ها ماهی یک بار برگزار شود تا بچه های قدیمی کنار هم 
جمع شوند. یوسفی درباره حضورش همراه با علی دایی در 
مرکز خیریه کهریزک گفت: حدود یک ماه پیش بود که به دیدار 
مسعود دوستی، یک معلول که حال خیلی خرابی داشت، 
رفتیم. به علی دایی اعلام کردم و او مثل همیشه روی من را 
زمین نزد و بعد از 25 روز رفتیم و دیدار کردیم. او ادامه داد: به 
علی دایی ظلم می شود و او باید نفر اول فوتبال ایران باشد. او 
در معرفت و شرف حرف اول را می زند. خیلی فضای صمیمانه ای 
بود. یوسفی همچنین گفت: علی دایی همیشه به من گفته که 
نباید این موضوع رسانه ای بشود و من هم سعی کردم که خیلی 
نامحسوس برویم و بازتابش منتشر می شود. این برنامه ها خیلی 
تأثیر دارد و حال افراد حاضر در کهریزک دگرگون شده است. 
علی دایی را نباید رها کرد، او را داریم اذیت می کنیم. امیدوارم 

سایه اش بالاسر فوتبال ایران باشد.
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عدم حضور کریم باقری به خاطر نبود علی دایی 

؛ از مشکلات جسمی تا سفر به شمال   غیبت شهریار

گفتوگو

 حمید درخشان پیشکسوت و سرمربی 
سابق پرسپولیس در خصوص وضعیت این 
تیم و حضور باقری روی نیمکت پرسپولیس 

صحبت کرد. 
امتیازی   ۵ فاصله  درباره  شما  نظر   

پرسپولیس با صدر جدول چیست؟
آرامشی  کریم باقری تسکین و   با آمدن 
برای بازیکنان به وجود آمد تا بهتر پیش 
بروند. هنوز فرصت زیادی باقی مانده تا تیم 
بتواند فاصله کمی که تا صدر جدول دارد از 
بین ببرد. برای تکرار قهرمانی باید با برنامه 
برنامه  رقبا هم  و حساب شده جلو رفت. 
دارند، تلاش می کنند و قهرمانی می خواهند. 
پرسپولیس باید بهتر در تمامی موارد باشد تا 
امتیازاتی که از دست رفت را جبران کند. باید 
مسیر سختی که باقی مانده را با دقت پیش 
رفت و مراقب سخت کوشی رقبا بود چون 
هیچ حریف را نمی توان دست کم گرفت. همه 
تیم ها برای آنکه از پرسپولیس امتیاز بگیرند 

انگیزه بسیار زیادی دارند. 
کرده او نمی تواند  یم باقری اعلام   کر
موقتی  صورت  به  و  باشد  بی  سرمر

می خواهد به پرسپولیس کمک کند!
ما نمی توانیم جای باقری تصمیم بگیریم. 
باید دید خودش چه برنامه ای دارد و منتظر 
نتایج او باشیم. تصمیم گیرنده خودش است 
و شرایط اهمیت دارد که می تواند مسئولیت 
سرمربیگری دائمی را قبول کند. در وهله اول 
گر توانست  خودش شخصاً تصمیم می گیرد و ا
شرایط را مطابق میل پیش ببرد، آن وقت 
تصمیم نهایی گرفته می شود. گذر زمان این 
موضوع را نشان می دهد که باقری سرمربی 
دائمی می شود یا اینکه به صورت موقت در 

تیم می ماند. 
هوادار  با  بازی  درباری  شما  نظر   

چیست؟
کنیم،   اصلاً نباید به جایگاه هوادار فکر 
چون این تیم انگیزه دارد برای احیا شدن 
بازی می کند. پرسپولیس باید به دنبال ۳ 
امتیاز باشد و پس از آنکه خاطرش آسوده 
شد که توانایی برتری با گل آوراژ لازم را دارد 
گر با این  به سمت گل های بیشتر برود، اما ا
تصور بازی کند که به راحتی و با اختلاف گل 
برنده می شود احتمال از دست دادن امتیاز 
وجود دارد، چون حریف نمی آید تا به راحتی 

تسلیم شود. 

درخشان: 
ما نمی توانیم 

جای باقری 
تصمیم بگیریم

 زمان و مکان خداحافظی  
لبران جیمز 

، فوق ستاره بسکتبال  ایسنا: لبران جیمز
جهان که روز دوشنبه ۱۰ دی ۱۴۰۳ )۳۱ دسامبر 
پشت سر  را  خود  سالگی  چهل  تولد   )2۰2۴
گذاشت، درباره ادامه فعالیت ورزشی خود 
گر بخواهد، تا ۷  صحبت کرد و مدعی شد که ا
سال دیگر می تواند در بالاترین سطح جهان 
 22 که با  کند. لبران جیمز  بسکتبال بازی 
سال حضور متوالی در NBA یک رکورد خاص 
را به نام خود ثبت کرده است، همچنان از 
مهم ترین نقاط قوت تیم لس آنجلس لیکرز به 
شمار می رود و در این فصل نیز میانگین 2۳. 
، 9 پاس گل و ۷. 9 ریباند در هر بازی  5 امتیاز
را به ثبت رسانده است که یک آمار فوق العاده 
برای این ستاره به شمار می رود. لبران جیمز 
 NBA درباره تولد ۴۰ سالگی و تجربه حضور در
گفت:  برای بیست و دومین فصل متوالی 
بسیار خنده دار و جالب است. زمانی را به یاد 
می آورم که به عنوان یک پسر ۱8 ساله وارد 
این لیگ شدم و الان ۴۰ سال دارم و با جوانان 
احساس  هم  هنوز  می کنم.  بازی  ساله   2۰
جوانی دارم اما با شکل و شمایلی ۴۰ ساله که 
بسیار جالب است. جیمز اظهار کرد: من گذر 
زمان را روزی احساس کردم که دو ماه قبل 
با پسرم برونی در لیکرز هم بازی شدم. اینکه 
بخواهم درباره خداحافظی خودم صحبت 
کنم، فقط باید بگویم که من دوست دارم در 
لیکرز به دوران بازیگری ام پایان دهم. ارتباط 
من با لیکرز خوب است و به اینکه در جای 
دیگری بعد از این جا بازی کنم فکر نمی کنم. 
او در پاسخ به این سوال که چه مدت دیگر 
می تواند بسکتبال بازی کند؟ توضیح داد: 
گر  گر بگویم؛ من ا خنده دار خواهد بود که ا
 NBA بخواهم می توانم 5 تا ۷ سال دیگر را در
بازی کنم، اما حقیقت دارد. البته من دوست 
ندارم این کار را کنم ولی در خودم این مهم را 
حس می کنم. با این حال نقطه پایان من لیکرز 

خواهد بود. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

درویش:  گاریدو    را    فقط من انتخاب نکردم 
باشگاه  مدیرعامل  ویش  در رضا   
این  ما  غم  و  هم  همه  گفت:  پرسپولیس 
است که ظرف هفته آینده سرمربی که بتواند 
مشکل پرسپولیس را حل کند، انتخاب کنیم. 

 تمدید 
ویش در حاشیه مراسم تمدید  رضا در
قرارداد استون اورونوف اظهار داشت: ما 
تصمیم گرفته بودیم که قرارداد آقای اورونوف 
کرات خوبی  را تمدید کنیم و بر این اساس مذا
با ایشان داشتیم و منتظر فرصتی بودیم که 
این کار را انجام دهیم. با توجه به فرا رسیدن 
کار  را مغتنم شمردیم و  نیم فصل فرصت 
تمدید قرارداد انجام شد. وی با تمجید از 
روحیات ارونوف تصریح کرد: ما احساس 
نمی کنیم که ملیت اوستون با ما فرق می کند یا 
او از کشوری دیگر آمده است. حس می کنیم 
اورونوف عضوی از خانواده ماست و حس 
به هم  نزدیکی و محبت متقابلی نسبت 
داریم. مدیرعامل باشگاه پرسپولیس راجع 
ونوف یک گام  به اینکه تمدید قرارداد اور
بلندی در مسیر پیش روی این تیم بود، اما 
او چه صحبتی با هواداران پرسپولیس دارد 
وزها نسبت به عملکرد تیم شان  که این ر
انتقاد دارند، خاطرنشان کرد: من بارها گفتم 
که هوادار مطالبه گر است و حقش است، 
سرنوشت  اوست.  تیم  پرسپولیس  چون 
پرسپولیس برای هواداران مهم است و همه 
حرف ما این است که صدای هواداران را 
بشنویم و خواسته شان را برآورده کنیم، چون 
مالکان اصلی باشگاه هواداران هستند و 
آنها بودند که با پیروزی ها لبخند زدند و با 
شکست ها ناراحت شدند، اما اینکه چطور 
فضاسازی می کنند شما بهتر از من می دانید. 

 قهرمانی 
درویش ادامه داد: تیم که چند قهرمانی 
پشت سر هم آورده است و الان هم در این 
فصل موقعیت مان در جدول بد نیست، 
ضمن اینکه تیم رقیب مان هم نسبت به ما 
خیلی موقعیتش بدتر است، ولی می آیند 
چنین پرسشگری را عنوان می کنند، این 
یزی از پیش  گرفته از یک برنامه ر نشأت 
تعیین شده است که هواداران تا این حد 

نگران باشند که چرا موقعیت ما در جدول 
اینطور است، با وجود اینکه تیم رقیب مان در 
جدول خیلی پایین تر است. هوادار حقش 
وز غمگین است و همان طور  است، یک ر
وزهایی که بسیار ما را تشویق کردند  که ر
یک روز هم ناراحت هستند و ما را سرزنش 
وی سر  می کنند. هوادار همیشه حرفش ر
که اهل خط دادن  آنهایی  ماست، ولی 
حساب شان  آنها  هستند،  هواداران  به 

جداست. 
 سرزنش

وی در پاسخ به این سؤال که »شما این 
موضوع را پیگیری کرده اید؟«، گفت: اینها 
همیشه بوده اند، ما خاطرمان باید باشد که 
سال گذشته در نیم فصل برای آوردن اوسمار 
چقدر ما را سرزنش کردند و چقدر مورد سؤال 
قرار گرفتم که چرا اوسمار را آوردید؟ خدا 
را شکر خدا کمکv کرد و او تیم را قهرمان 
کرد و جالب این است که همان معترضان 
می گفتند که اوسمار را نگه دارید و بعد از 
رفتن او ما را سرزنش کردند و ما هم به آنها 
گفتیم که شما اول تکلیف خودتان را روشن 
کنید، ما می خواستیم اوسمار را نگه داریم 

اما خودش نماند. 
 انتخاب سرمربی 

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس در پاسخ 
گفته می شود  به دو سؤال مبنی بر اینکه 

وائو می خواهد به صورت توافقی  لوکاس ژ
چقدر  او  اینکه  دیگر  سؤال  و  شود  جدا 
شخصاً دوست دارد که کریم باقری به عنوان 
ادامه  پرسپولیس  در  کارش  به  بی  سرمر
کید کرد: آرزوی هر مدیری این است  دهد، تأ
که یک مربی داشته باشد که از دل همان 
باشگاه بیرون آمده باشد. آقای باقری یکی 
از نوادر مربیگری و بازیکنی ایران است که 
شاخص فنی و اخلاقی اش کم نظیر است، 
اما از آنجا که او بسیار علاقه مند است که 
در سمت مربی کار کند، ما همه تلاش مان 
کار بردیم، اما هنوز موفق نشدیم و  را به 
بی صحبت  با چندین مر به همین دلیل 
کردیم. تا امروز تصمیم باقری قطعی است 
که سرمربی نباشد، ضمن اینکه با چندین 
مربی بسیار بزرگ تماس گرفتیم، حتی یکی از 
آنها طی 48 ساعت گذشته ابراز تمایل کرده 
بود، اما دیشب که صحبت کردیم به دلایل 
خانوادگی عذرخواهی کرد. ما شب گذشته 
با کواچ و بنیتز هم صحبت کردیم. کواچ گفت 
که فعلاً قرار نیست به آسیا بیاید. ما برای 
بی حتماً با باقری مشورت  انتخاب سرمر
می کنیم و ان شاءا... کسی که برای قهرمانی 
پرسپولیس برنامه داشته باشد را به باشگاه 
یم. ما نباید خیلی به فضاسازی ها  می آور
توجه کنیم، ان شاءا... با همفکری و همراهی 
هواداران واقعی پرسپولیس آنچه به صلاح 

پرسپولیس هست را انجام می دهیم. درباره 
ژوائو و مسائل فنی نیز آقای باقری صحبت 

خواهد کرد. 
  گاریدو 

وی در پاسخ به این پرسش که پس از قطع 
همکاری گاریدو، چه مبلغی به او پرداخت 
شد و اینکه فکر نمی کنید انتخاب گاریدو برای 
پرسپولیس اشتباه بوده است، تصریح کرد: 
تا آخرین ماهی که اینجا بود به او پرداخت 
و  را ماهانه می گرفت  او حقوقش  کردیم. 
رقم دقیقش را نمی دانم. گاریدو را من تنها 
انتخاب نکردم، ضمن اینکه شاید شما هم با 
گر الان گواردیولا را هم  من موافق باشید که ا
بیاوریم نمی توانیم بگوییم که موفق می شویم 
چون این کار را باید در عمل ببینیم. آن روز 
هم کسانی که رزومه گاریدو را دیدند به این 
نتیجه رسیدند که او می تواند پرسپولیس را 
کمک کند تا در مسیر قهرمانی اش حرکت 
کند. در زمان آمدن اوسمار هم خیلی به 
که او  کاری است  که چه  ما فشار آوردند 
را آوردید، اما خدا را شکر او پرسپولیس را 
قهرمان کرد. انتخاب سرمربی یک مقوله ای 
است که باید در عمل ببینیم، ما یک مشکلی 
که در گاریدو داشتیم شاید در مدل تمرین او 
بود و با مدلی که بازیکنان ما می خواستند 
متفاوت بود و عادت دیگری داشتند. به هر 

حال از او تشکر می کنم. 
  انتخاب بازیکن 

که  کنش به این موضوع  ویش در وا در
و  بازیکن  جذب  درباره  انتخاب ها  برخی 
مربی باعث شده است که بعد از مدتی آنها 
جدا شوند و پول شان را بگیرند و بروند، 
خاطرنشان کرد: من چهار بازیکن را انتخاب 
با  نبود نمی توانستیم  کردم و چون وقت 
ل ها فرصت  سرمربی صحبت کنیم، چون دلا
نمی دادند که اسمی مطرح شود. من لوکادیا، 
نبیل باهویی، استون ارونوف و عبدالکریم 
حسن را انتخاب کردم. از این چهار نفر، فقط 
درباره نبیل باهویی حرف می زنند. ما با همین 
استون هم ساعت 3. ۵ صبح قرارداد امضا 
گر برخی از دوستان می دانستند  کردیم که ا

ممکن بود به مشکل بخوریم. 

 روانخواه: هوادار برای 
سقوط نکردن می جنگد

امیدرضا روانخواه سرمربی هوادار سه شنبه در نشست 
خبری پیش از بازی با پرسپولیس در هفته پانزدهم لیگ برتر 
اظهار کرد: شرایط تیم هوادار به هیچ کسی پوشیده نیست و 
جایگاهش در جدول مشخص است. چیزی که می توانم بگویم 
این است که جسارت پذیرفتن این تیم در این شرایط را داشتم. 
همه می دانند رقابت کردن با تیم هایی که برای سقوط نکردن 
می جنگند، سخت است خصوصا برای ما که شرایط حمایت 
هوادار و میزبانی نداریم. بدو ورود من هم با دو بازی سخت 
مواجه شد. ما بعد از دو، سه جلسه تمرینی به مصاف سپاهان 
رفتیم و با دو، سه جلسه هم به مصاف پرسپولیس خواهیم رفت. 
برای من دستاورد خوبی بود. ما می توانیم در نیم فصل آمادگی 
خوبی برای نیم فصل دوم پیدا کنیم. مسأله پنهان در تیم ما که 
کسی اطلاع ندارد این است که گروهی با هم کار می کنیم و مالکان 
و مدیران عاملان، صحبتی داشتیم که شرایط را درک کردیم. 
بازیکنان انگیزه کافی در تمرینات نشان دادند و به انسجام 
خوبی رسیده ایم. فکر می کنم فردا فوتبالی بازی می کنیم که فراتر 
از جایگاهمان در جدول است. این اتفاق برای من مثبت است. 

  تعویق انتخابات فدراسیون فوتبال 
صحت ندارد 

امیرمهدی علوی مدیر روابط عمومی فدراسیون فوتبال روز 
سه شنبه در گفت وگویی در رابطه با آغاز زمان ثبت نام نامزدها 
این فدراسیون اظهار داشت: ثبت نام از نامزدها به مدت ۱۰ 
روز ادامه خواهد داشت که در عمل، عصر روز پنجشنبه هفته 
آینده )بیستم دی ماه( به پایان خواهد رسید که باید در سایت 
اینترنتی فدراسیون فوتبال انجام شود. پس از ثبت نام نامزدها 
در مرحله نخست که همین فرصت ۱۰ روزه است، نامزدها باید 
مدارک عمومی و تخصصی خود را بارگذاری کرده و سپس به 
شکل حضوری برای فرایند پایانی و نهایی ثبت نام به دبیرخانه 
مجمع در فدراسیون فوتبال مراجعه کنند. وی افزود: بعد از 
پایان مهلت مقرر، 2۱ روز فرصت برای بررسی صلاحیت نامزدها 
در کمیته بدوی وجود دارد. پس از آن هم اسامی مورد تأیید 
گر هر فردی در بحث  شده به خود افراد اعلام خواهد شد و ا
احراز صلاحیت دچار مشکل شده باشد فرصت دارد ظرف 
مدت پنج روز به کمیته استیناف انتخابات فدراسیون اعتراض 
خود را ارسال کند. در نهایت 2۱ بهمن، شاهد اعلام رسمی و 
نهایی کاندیداهای پست های مختلف انتخاباتی در حوزه 
هیات رئیسه و ریاست فدراسیون خواهیم بود. علوی در رابطه 
با شایعه تعویق زمان انتخابات نیز اظهار داشت: به هیچ عنوان 
چنین بحثی صحت ندارد. فدراسیون فوتبال از همان ابتدا 
مبنای خود را بر این اساس گذاشته بود. 9 اسفندماه ۱۳99 
مجمع انتخاباتی دوره قبلی بود. چون 9 اسفندماه امسال روز 
پنجشنبه بود و دهم به روز جمعه می افتاد، در نخستین روز 
اداری که یازدهم اسفندماه است، انتخابات برگزار خواهد شد. 

 رونالدو درباره لوشامپیونه 
خزعبلات گفت!

کر  گلدن سا کریستیانو رونالدو به تازگی در جریان مراسم »
« در امارات متحده عربی، اظهارات جنجالی را درباره  اواردز
ح کرد و مدعی شد که این لیگ در مقایسه  لوشامپیونه مطر
با لیگ حرفه ای عربستآنکه رونالدو در آن توپ می زند، سطح 
پایین تری دارد. حساب کاربری لوشامپیونه در شبکه اجتماعی 
کنش به این ادعا، به نقطه ضعف رونالدو حمله  »ایکس« در وا
کرد و لیونل مسی، فوق ستاره تیم ملی آرژانتین و رقیب سنتی 
مرد پرتغالی را بهترین بازیکن تاریخ خواند و نوشت که این 
بازیکن نیز در لیگ یک بازی و جام جهانی را فتح کرده است. 
حالا عادل رامی، بازیکن اسبق تیم ملی فرانسه نیز به اظهارات 
کنش نشان داده و گفته که حرف های مرد پرتغالی  رونالدو وا
»خزعبل« بوده است. رامی که ۳6 بازی ملی در کارنامه دارد و 
در تیم هایی همچون مارسی و لیل توپ زده است، اضافه کرد 
گر رونالدو 2 سال پایانی دوران فوتبالش را در فرانسه بازی  که ا
می کرد، قطعا روزهای سختی در انتظارش بود! وی ادامه داد: 
این حرف ها خزعبلات است. می خواهید تصویر مدافعان لیگ 
سعودی را نشان بدهم؟! اینطور نیست که چون دوران فوتبالی 
رونالدو هوش از سر می برد، هرچه می گوید درست باشد! مرد 
فرانسوی افزود: فکر می کنم که همه این حرف ها جنبه تبلیغاتی 
دارد. ما اینجا مدافعانی داریم که عین ساعت کار می کنند. 
رونالدو را مقابل مدافعان لیگ یک بگذارید، خواهید دید که او را 
می بلعند! وی همچنین خطاب به رونالدو اضافه کرد: »می دانی 
که من طرفدارت هستم اما اشتباه کردی«؛ وقتی که او می گوید 
لیگ سعودی بهتر از لیگ فرانسه است، خودش را با خیلی ها در 
می اندازد! بازیکنانی که در عربستان بازی می کنند، اضافه وزن 
دارند. آنها هر روز مک دونالد می خورند. با اضافه وزن به فرانسه 
بیایید و ببینید که چه مدت دوام خواهید آورد! سطح لیگ 

یک را درک نمی کنید. 

 محکومیت نساجی به برگزاری یک بازی 
تنها با حضور بانوان

 مدیرعامل باشگاه نساجی مازندران از سوی کمیته انضباطی 
با سه جلسه محرومیت از ورود به ورزشگاه ها روبه رو شده است. 
، مدیرعامل  کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، علی خطیر
باشگاه نساجی مازندران را به دنبال اتفاقات بازی با خیبر 
، به دلیل بدرفتاری در  خرم آباد در هفته دوازدهم لیگ برتر
قبال مقام رسمی مسابقه سه جلسه از حضور در ورزشگاه ها 
که یک جلسه آن تعلیقی است، محروم کرده است. این کمیته 
همچنین مدیرعامل نساجی را ۱۰۰ میلیون تومان جریمه 
کرده است. همچنین کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال تیم 
نساجی را به برگزاری یک مسابقه خانگی صرفاً با حضور بانوان 
محکوم کرد. کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال آرای مربوط 
به پرونده دیدار خیبر خرم آباد - نساجی مازندران در هفته 
دوازدهم لیگ برتر را اعلام کرد. بر این اساس، جریمه تعیین 
شده برای تیم نساجی در هفته هفدهم مسابقات فوتبال 
ک به  لیگ برتر باشگاه های کشور و دیدار مقابل آلومینیوم ارا
اجرا درخواهد آمد. این مسابقه از ساعت ۱6: ۴5 روز دوشنبه 
8 بهمن ماه ۱۴۰۳ در ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر برگزار 

خواهد شد. 


